
DOPOLNJENE SMERNICE!
Vsekakor označuje zadnjo sejo

vseh zborov občinske skupščine v
minulem koledarskem letu dobra
pripravljenost delegatov s stališči in
predlogi svojih delegacij oziroma
dclegatske baze. Razprave k nekate-
rim točkam sicer že kar maraton-
skega dnevnega reda so bile narav-
nane k problemom samim, malo je
bilo besedičenja, zato pa toliko več
amandmajev. Slednje so delegati že
pred zasedanjem same skupščine do-
stavili predsedstvu in so se izključno
nanašali na predlog smernic družbe-
noekonomskega razvoja za leto
1979. Prav zaradi tega je bila ta točka
pomaknjena po dnevnem redu na
zadnje mesto skupne seje, saj je med
zasedanjem imel izvršni svet izredno
sejo, na kateri je usklajeval predloge
delegatov in nato tudi posredoval
dopolnjeni predlog smernic v raz-
pravo.

Tako so bili osvojeni amandmaji
delegacije KS Krim-Rudnik k po-
glavju Trgovina, ki je dopolnjen s
posebnim poudarkom izboljšanja

oskrbe (v uvodnem delu) na področ-
jih, kjer je le-ta najslabša ter da se v
prioriteto investicij, kjer je tudi načr-
tovana gradnja samopostrežne v so-
seski RS-3 Rakovnik, vključi poleg
začete gradnje tudi dopolnilo, da bo
investitor TPC izbran na podlagi jav-
nega natečaja. Upoštevano je bilo
tudi priporočilo, ki se nanaša na izde-
lavo zazidalnega načrta po RP 2-1
ter obe dopolnili k poglavju komu-
nalnega gospodarstva in sicer, da se
prične z izgradnjo kanalizacije k novi
osnovni šoli in VVZ ter da se pri do-
končanju plinovoda Trnovo-Galje-
vica za razdelilno postajo Rudnik
upošteva tudi napeljava tega
omrežja prav tako k novi osnovni šoli
in VVZ.

Delegat iz KS Barje je opozoril na
dejstvo, da v predlogu smernic ni
opaziti rekonstrukcije ceste skozi
Črno vas. Odgovoril je predstavnik
komunalne skupnosti, da pač v ta
namen ni zadostnih sredstev. '

Sprejeto je bilo dopolnilo iz KS
Vič, da je vključena tudi začeta grad-
nja samopostrežne trgovine v soseski
VS-6, kot tudi predlog delegacije iz
Velikih Lašč o izgradnji čistilne na-
prave v tem kraju. Delegacija iz Brda
pa je prejela s strani izvršnega sveta
odgovor, da njihov predlog o ureditvi
ceste na Brdo ni uvrščen v smernice,
ker predstavlja že začeto investicijo
iz lanskega leta.

Delegati vseh treh zborov so sicer
posredovali še nekaj predlogov, ki
jih bo izvršni svet posredoval tistim
skupnostim, ki so neposredno vezane

na sam razvoj (npr. ITT, komunalna
izobraževalna in podobno), hkrati pa
so sprejeli še nekaj dodatnih pri-
pomb, ki so se nanašale na p o
manjkljivo izrazno besedilo.

Na skupni seji vseh zborov so
obravnavali še tri izčrpna poročila
oziroma informacijo in so bila kot
taka soglasno sprejeta. »Veliko je
bilo v preteklem obdobju storjenega
s strani občinske skupščine in njenih
organov na področju družbene skrbi
za borce, takšno zavzemanje pomeni
navsezadnje tudi nesebično moralno
pomoč vsem udeležencem narod-
noosvobodilnega gibanja«, je bilo
med drugim podčrtano v tovrstnem
poročilu predsednika skupščinske
komisije Rada Pehačka.

Drugo poročilo se je nanašalo na
izvajanje kadrovske politike na ob-
močju naše občine. Prvič je bilo to
poročilo obravnavano z vidika orga-
niziranosti in opredelitve kadrovske
funkcije in v mnogočem nakazuje
spričo dejanskega stanja vrsto ne-
dodelanih oblik organiziranja "
samih delovnih organizacijah.

Informacija o izvajanju zakona o
združenem delu pa je predstavljala
le osnovo za temeljitejše poročilo, ki
ga bo za to imenovana skupščinska
komisija predložila v razpravo dele-
gatom predvidoma v mesecu marcu.
Vsekakor pa bomo lahko prav na
podlagi te informacije pričakovali
ob razpravi večji odziv s strani dele-
gatov zbora združenega dela. ;


